
 

 

ACTA DE REUNIÓ   

COMISSIÓ DE TITULACIÓ CT-1 – 2019/2020 

GRAU EN ENGINYERIA INFORMÀTICA 
 

_____________________ 

 
Data i hora: 09/10/2019 – 19:10 hores 
Lloc: VGA046A - EPSEVG 
 
Assistents: 
José Antonio Román Jiménez – Sotsdirector Cap d’Estudis 
Jordi Esteve Cusiné – Coordinador de la titulació 
Eva Marín Tordera 
Josep Maria Merenciano Saladrigues 
Rafael Vidal Ferré 
Francisco M. Muñoz García 
 
Excusen l’assistència: 
Josefina Antonijoan Rull 
David Raya Marcos 
 

 
Ordre del dia: 
0. Aprovació acta sessió anterior. 
1. Informació 2018/19: 
    1.1. Informació sobre resultats enquestes assignatures 2018/19. 
    1.2. Informació sobre resultats acadèmics assignatures 2018/19. 
    1.3. Informació sobre resultats de la reavaluació 2018/19. 
    1.4. Informació dades acadèmiques històriques per titulacions 2018/19. 
    1.5. Informes dels responsables d’assignatura de la titulació 2018/19. 
2. Dades de matricula 2019/20: 
    2.1. matricula assignatures obligatòries  2019/20-1. 
    2.2. matricula assignatures optatives i línies optativitat 2019/20. 
3. Optativitat a les titulacions per al 2020/21: 
    3.1. Propostes rebudes sobre la oferta d’assignatures optatives per el 2020/21. 
    3.2. Proposta inicial de criteris a seguir  per l’optativitat a oferir al 2020/21. 
4. MUESAEI. Procés i calendari d’acreditació. Tasques a fer i terminis. 
    4.1. Revisió i actualització de pla de millora, i propostes pel 2020/21. 
5. Altres temes o propostes. 
 

 
  



 

Temes tractats: 
 
0. Aprovació de l’acta de la comissió anterior. 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta l’acta de la sessió anterior d’aquesta comissió, que es 
aprovada pels assistents, sense comentaris ni modificacions. 
 
1. Informació 2018/19. 
El sotsdirector Cap d’Estudis comenta les dades més significatives del curs acadèmic 2018/2019 
en referència als resultats de les enquestes de les assignatures, els resultats acadèmics obtinguts 
a les assignatures, els resultats de la reavaluació, els resultats acadèmics històrics i els informes 
sobre les assignatures enviats pels professors. 
 
Respecte de les enquestes de les assignatures, comenta la nova proposta d’enquesta de la UPC 
que permet al centre incorporar fins a 5 preguntes de l’oferta proposada, a banda de les 3 
preguntes generals que estableix la pròpia UPC per a tots els centres i estudis. La direcció del 
centre ha demanat que siguin incorporades les 5 preguntes específiques. 
 
Sobre les enquestes, el coordinador de la titulació comenta els resultats obtinguts a  les  
assignatures INEP i ESIN.  
 
El Sr. Merenciano, com a cap de secció departamental, comenta que s’han aplicat mesures per 
millorar aquesta els resultats acadèmics actuals, com: 
 

 increment de l’assignació de 2 professores per fer docència a l’assignatura INEP. 

 també proposa estudiar el canvi de quadrimestre d’aquestes dues assignatures i passar-
les a 4t o 5è.  

 
El coordinador de la titulació comenta que la matrícula d’assignatures optatives del 7è 
quadrimestre per part d’una part dels estudiants quan encara estan fent moltes assignatures 
obligatòries de 3r i 4t quadrimestre genera problemes de coneixements previs no adquirits. 
 
El sotsdirector Cap d’estudis també comenta que els resultats de la reavaluació son molt similars 
als del curs acadèmic 2017/2018. 
 
El cap d’estudis comenta la baixa proporció de titulats respecte dels matriculats que es del 20%, 
per sota de la mitjana del centre. 
 
El coordinador de la titulació demana informació sobre el nombre d’estudiants que tenen pendent 
la presentació del TFG d’aquesta titulació respecte dels matriculats inicials. Diu que ha calculat 
que del 100% d’estudiants matriculats inicialment a la titulació: un 20% no superen la Fase Inicial, 
un altre 20% demana un trasllat d’expedient, un 20% troba feina abans de finalitzar els estudis i 
fer el TFG, un 20% queda retingut entre el 3r i 4t quadrimestre i el 20% final presentaria el TFG i 
estaria titulat. 
 
2. Dades de matricula 2019/20. 
El Cap d’Estudis comenta les dades de matrícula d’assignatures obligatòries i optatives de l’actual 
curs acadèmic 2019/2020 i el fet que s’han complert les previsions a la pràctica totalitat de les 
assignatures obligatòries. 
 
Les assignatures ESIN e INEP tenen molts estudiants matriculats i això representa obrir 4 grups 
de classe de laboratori, però finalitzats els primers exàmens parcial, l’assistència a classe 
disminueix quasi un 50%, amb el conseqüent desaprofitament dels recursos docents disponibles.   
 
El coordinador de la titulació demana informació sobre el quadrimestre d’assignatures obligatòries 
en el que estan els estudiants matriculats d’assignatures optatives. 
  



 

3. Optativitat a les titulacions per al 2020/21. 
En aquesta titulació hi ha 3 línies d’optativitat i es comenta de mantenir-les perquè el nombre de 
crèdits optatius, 42 ECTS, es més que gran que en altres estudis de grau del centre, 30 ECTS, i 
també que la possibilitat d’escollir assignatures optatives transversals entre els graus d’enginyeria 
del centre no es dona en el grau d’informàtica. 
  
S’ha de fer un seguiment encara de la matrícula de les dues noves assignatures optatives 
ofertades en aquesta titulació al Q2 per veure quin acceptació tenen entre els estudiants, però de 
moment es proposa mantenir les línies actuals, que ja es van revisar i actualitzar recentment.  
 
4. MUESAEI. Procés i calendari d’acreditació. Tasques a fer i terminis. 
Aquest punt no es tracta en aquesta comissió. 
 
5. Altres temes o propostes. 
El Sr. Merenciano torna a comentar que els estudiants d’aquest grau haurien de portar el seu 
ordinador portàtil personal, i que s’han de facilitar els endolls necessaris a les aules informàtiques 
i docents,  especialment a les aules docents de la planta segona. 
  
Es demana que es faci difusió d’aquest tema a l’acte d’acollida dels estudiants de nou ingrés del 
proper curs acadèmic, per tal que els estudiants d’aquest grau portin un ordinador portàtil. 
 
El Sr. Rafael Vidal comenta que a la passada matrícula, el SIAE no va tenir en compte l’increment 
d’ordinadors a l’aula 111 en la configuració dels grups de classe (va passar de 14 a 20) i no van 
acceptar mes matrícula. El cap d’estudis contesta que ja es van adonar d’aquesta circumstància i 
faran les modificacions adients per a la propera matrícula i si algun estudiant sol·licita un canvi de 
grups que afecti a aquesta aula, es mirarà amb detall. 
 
La reunió s’aixeca a les 20:05 hores.  


